
Podczas XXII Sesji Rady Miejskiej w Staszowie radni przyjęli projekt zmian w budżecie Miasta i
Gminy Staszów. Rada Miejska podjęła również rezolucję skierowaną do Ministra Skarbu Państwa
Dawida Jackiewicza. W rezolucji radni zwrócili się do Ministra Skarbu Państwa z prośbą o podjęcie
działań niezbędnych do przejęcia przez Skarb Państwa części bądź całości akcji spółki ENGIE S. A.
(Elektrownia  Połaniec).  W piśmie  podkreślono rangę i  znaczenie  gospodarcze,  jakie  dla  Gminy
Staszów i całego regionu ma grupa ENGIE Energia Polska. "Stanowisko Rady Miejskiej w Staszowie
jest więc podyktowane troską o dalsze losy naszego regionu, a nabycie przez Skarb Państwa akcji
spółki  byłoby gwarancją utrzymania miejsc pracy,  jak również zapewnieniem ochrony istotnych
interesów kraju w zakresie bezpieczeństwa energetycznego" - czytamy w podjętej rezolucji.

Treść Rezolucji Rady Miejskiej w sprawie podjęcia przez Ministra Skarbu Państwa działań mających
na celu przejęcie części bądź całości akcji spółki ENGIE S. A. (Elektrownia Połaniec).





 


